
RDŻ/02/01/2023              Gliwice, dnia 10.01.2023 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 10 stycznia 2023 r., godz. 18.00

Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał zebra-
nych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 11 członków Rady Dzielnicy oraz 4.
Gości) i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Sprawy nowe.
2. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu od ostatniego posiedzenia, 
3. Propozycja planów na budżet za rok 2023.
4. Wolne wnioski.
5. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Sprawy nowe.

➢ Mieszkanki naszej Dzielnicy, pp. Krystyna i Anna przyszły z prośbą o poparcie inicjatywy mieszkańców ulicy
Chałubińskiego o zamknięciu tej ulicy na granicy z ul. Kormoranów w Szałszy. Końcówka ul. Chałubińskiego
jest zwężona do jednego pasa, a w chwili obecnej ulica ta służy jako skrót dojazdowy zarówno dla miesz -
kańców Szałszy, jak i  firm budujących nowe osiedle domków przy ul. Kormoranów. Z przedstawionego
przez Panie pisma wynika, że p. Dawid Ochód z Zarządu Dróg Miejskich zrzuca kwestię zamknięcia tej ulicy
na gminę Zbrosławice, twierdząc, że połączenie ul. Chałubińskiego z ul. Grodeckiego przebiega na terenie
gminy Zbrosławice. Natomiast z mapy Dzielnicy Żerniki umieszczonej na stronie internetowej Urzędu Mia-
sta wynika, że połączenie to stanowi granicę miasta, więc zamknięcie ulicy Chałubińskiego na granicy mia-
sta nie powinno podlegać gminie Zbrosławice.

➢ Po wysłuchaniu mieszkanek Rada Dzielnicy postanowiła zaprosić zarządzającą Szałszą Panią Sołtys Teresę
Brzęczek na najbliższe posiedzenie Rady w dniu 14 lutego br., aby Jej przedstawić problem mieszkańców
oraz usłyszeć propozycję rozwiązania.

➢ Dodatkowo Panie prosiły o umieszczenie kubłów na psie odchody, obiecując dostarczenie mapki z propo-
zycjami ich umiejscowienia w okolicach ulic Chałubińskiego i Domeyki.

Ad 2) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy

➢ Przewodniczący Zarządu poinformował, że ulica łącząca ul. Tarnogórską z Chałubińskiego będzie nosiła
nazwę Aleksandra Doby.

➢ W związku  z  powtarzającymi  się  prośbami  użytkowników ul.  Omańkowskiej,  Przewodniczący  Zarządu
wystosował pismo do ZDM-u z prośbą o naprawę zapadniętych włazów kanalizacji deszczowej i sanitarnej.
ZDM przekazał sprawę do PWiK.

➢ Przewodniczący  Zarządu  poinformował,  że  w  odpowiedzi  na  przesłane  do  ZDM-u  pismo  w  sprawie
przebudowy przejścia dla pieszych na ul. Elsnera, otrzymał odpowiedź o uwzględnieniu naszego wniosku.
Realizacja nastąpi w roku 2023. 

1



Ad 3) Propozycja planów do budżetu na rok 2023

➢ Przewodniczący Zarządu poinformował, że budżet Rady Dzielnicy na rok 2023 będzie wynosił ok. 11.000 zł.
W związku z tym poprosił o przygotowanie wniosków z planami wydatkowania ww. środków.

➢ Jednocześnie poinformował o inicjatywach międzydzielnicowych, na które UM przewidział 40.000 zł.

Ad 4) Wolne wnioski.

➢ Mieszkanka ul. Kurpiowskiej zaproponowała, aby w sposób widoczny oznakować ograniczenie prędkości
na  ulicach  naszej  Dzielnicy.  Znaki  takie  powinny  być  powtarzane  po  każdym  skrzyżowaniu.
Zaproponowano  zaprosić  osobę  z  ZDM-u,  która  zajmuje  się  oznakowaniem  ulic  na  wizję  lokalną  –
zaproszenie dla Pani Anny Gilner wystosuje Przewodniczący Zarządu.

➢ Przewodniczącego Zarządu poproszono o ponowienie pism w sprawie oświetlenia ul. Omańkowskiej oraz
naprawy/przebudowy chodnika wzdłuż tej ulicy. 

➢ Obecne na zebraniu Mieszkanki prosiły również o wybudowania oświetlenia na ul. Domeyki.
➢ Pan Tadeusz Lubański ma zamiar napisać pismo do Prezydenta, dotyczące obietnicy budowy tzw. sięgaczy

w ul. Strzeleckiego i Chałubińskiego. 
Wg informacji Pana Lubańskiego Miasto miało podobno budować 1 sięgacz rocznie.

➢ Dodatkowo Pan  Tadeusz  Lubański  poinformował  o  braku  dokładnej  kwoty dofinansowania  przez  UM
gimnastyki dla seniorów w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

➢ Pani Mariola Bucher poinformowała, że Szkoła Podstawowa nr 13 zaprasza wszystkich mieszkańców do
szkolnej sali gimnastycznej na Jasełka, które odbędą się 12 stycznia o godz. 17:00

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.
Termin kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy ustalono na godz. 18:30 w dniu 14 lutego 2023. 

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Renata Koszorz

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis)
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